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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor lesz újra ingyenes az M0-s autóút teljes 
szakasza?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A megyei  autópályamatrica  rendszerének  bevezetése  óta,  2015  januárjától  fizetősség  váltak  a
Budapestet  megkerülő M0-s gyorsforgalmi út egyes szakaszai,  és a főváros környéki autópálya-
bevezető szakaszok is. Ezeket a rövid útszakaszokat is kizárólag csak érvényes e-matricával lehet
igénybe venni. Így a Budapesten és az agglomerációban élőknek sok esetben a gyorsabb haladás és
a belvárosi/elővárosi dugók elkerülése érdekében a pár kilométeres táv miatt megyei matricát kell
vásárolniuk. Pedig az említett szakaszok célja épp a forgalom elterelése, hogy elszívják a forgalom
egy részét az ingyenes belvárosi főutak elől. Budapest főútjain így is mindennaposak a dugók és
emiatt a balesetek, amelyeknek nemcsak az autósok, hanem az itt élők is viselik negatív hatásait. 

Éppen  ezért  álláspontunk  szerint  a  közlekedés  biztonságosabbá  tétele  és  a  Budapesten  élők
érdekében - nem utolsó sorban figyelemmel a pozitív közlekedési és környezetvédelmi hatásokra is
-  a  kormánynak mielőbb meg kellene  fontolnia  az  M0-s  autóút  teljes  szakaszának ingyenessé
tételét. 

Kérdezem ezért Tisztelt Miniszter Urat, mikor lehet újra ingyens az M0-s autóút teljes szakasza? 

Várom érdemi válaszát. 

 

dr. Lukács László György

Jobbik


